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ZÁPISNICA 
zo zasadnutia obecného zastupiteľstva v obci Kvakovce,  

ktoré sa konalo dňa 22.06.2023 o 08:00 hod.  
v zasadačke obecného úradu na Domašskej ulici č. 97/1 v Kvakovciach .   

Predsedajúci:  
Mgr. Radovan KAPRAĽ 
 
Prítomní poslanci obecného zastupiteľstva podľa prezenčnej listiny:  
Bc. Andrea TUTKOVÁ  

Ing. René PAVLÍK  

Rastislav KOŠALKO  

Jana URBANČOKOVÁ  

Ing. Katarína KARPJAKOVÁ  

 

Ďalej prítomní podľa prezenčnej listiny:  

Mgr. Martina PERHÁČOVÁ – pracovníčka OcÚ  

Ing. Martina TIMKOVÁ  

Ing. Ján TIRPÁK – hlavný kontrolór obce  

 
Ospravedlnený:  
Nikto  
 
R O K O V A N I E 
 
1. Otvorenie 

Zasadnutie obecného zastupiteľstva otvoril a viedol starosta obce Mgr. Radovan KAPRAĽ.  

 

Za zapisovateľa bola starostom určená:  

Mgr. Martina PERHÁČOVÁ – pracovníčka OcÚ 

 

2. Určenie overovateľov zápisnice 

Za overovateľov zápisnice boli starostom obce určení títo poslanci:  

Ing. Katarína KARPJAKOVÁ a Jana URBANČOVKOVÁ 

 

Predsedajúci uviedol, že návrh programu zasadnutia obecného zastupiteľstva bol stanovený v pozvánke.  

 

Program:  

3. Žiadosť o NFP – športoviská pri Domaši  

4. Záverečný účet Obce Kvakovce za rok 2022 

5. Rôzne  

6. Diskusia 

7. Záver 
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Hlasovanie č. 1.:  

ZA:  Urbančoková, Tutková, Košalko, Pavlík, Karpjaková 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 

Program bol schválený.  

 

Bod č. 3.: Žiadosť o NFP – športoviská pri Domaši   

 

Starosta obce informoval o pripravených projektoch obce na výstavbu športovísk pri Domaši v katastri obce 

Kvakovce. Jedná sa o tri lokality: 

 

Názov stavby: 

Športoviská pri Domaši – florbal Domašská ulica 

 

Stavebné objekty: 

SO 01 – Ihrisko pre florbal 

 

Názov stavby: 

Športoviská pri Domaši - pláž ( ulica Pri kempingu ) 

 

Stavebné objekty: 

SO 01 – Ihrisko pre plážový volejbal 2x s mini tribúnou 

SO 02 – Bedmintonové ihrisko 2x 

SO 03 – Petangové ihrisko 

SO 04 – Detské ihrisko 

SO 05 – tribúna  

 

Názov stavby: 

Športoviská pri Domaši - centrum ( ulica Suchý jarok ) 

 

Stavebné objekty: 

SO 01 – Tenisový kurt 

SO 02 – Bedmintonové ihrisko 2x 

SO 03 – Workoutové ihrisko 

SO 04 – Detské ihrisko 

SO 05 – Skatepark 

SO 06 – Stolnotenisové stoly 3x 

SO 07 – Spevnená plocha na cvičenie 

SO 08 – Trampolíny 3x 

SO 09 – Lezecká stena 

SO 10 – Pumptrack 

 



Zápisnica zo zasadnutia obecného zastupiteľstva v Kvakovciach 

22. júna 2023 

 

Strana 3 z 5 
 

Vzhľadom na charakter výzvy starosta obce uviedol, že budeme vyhodnocovať podanie žiadosti, či sa zahrnú 

všetky projekty, alebo len niektoré. Z uvedeného dôvodu starosta obce prečítal Návrh na uznesenie v tomto 

znení:  

 

Obecné zastupiteľstvo schvaľuje podanie žiadosti o nenávratný finančný príspevok na realizáciu športovísk pri 

Domaši v rámci výzvy Ministerstva investícií, regionálneho rozvoja a informatizácie ,,Výzva č. 2/2023/SRR – 

Podpora infraštruktúry pre pohybové a voľnočasové aktivity“  vrátane spolufinancovania projektu. Rozsah 

žiadosti o NFP je na zvážení starostu obce, resp. zástupkyne starostu obce.  

 

Hlasovanie č. 2.:  

ZA:  Urbančoková, Tutková, Košalko, Pavlík, Karpjaková 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 

 

Bod č. 4.: Záverečný účet Obce Kvakovce za rok 2022 

 

Starosta obce prezentoval Záverečný účet Obce Kvakovce za rok 2022, ktorý spracovala spoločnosť Úradovňa 

plus s.r.o., ktorá vykonáva účtovné služby pre Obec Kvakovce.  

 

Požiadal hlavného kontrolóra Ing. Ján Tirpáka, aby stanovisko k záverečnému účtu obce Kvakovce.  

 

Ing. Ján TIRPÁK – prezentoval svoje stanovisko k záverečnému účtu obce, ktoré dostali poslanci zastupiteľstva 

aj v písomnej podobe. Uviedol, že je potrebné viac sledovať čerpanie rozpočtu, alebo to treba do budúcnosti 

upraviť tak, aby sa zmeny robili priebežne, čo bude jednoduchšie a bol by dodržaný postup. Odporúčal schváliť 

hospodárenie obce bez výhra.  

 

Mgr. Radovan KAPRAĽ – starosta obce uviedol, že tento rok končí účtovnej firme zmluva, bude treba dať do 

podmienok tie veci, aj keď je niekedy veľmi zložité odhadnúť dopredu. Napríklad projekty úradu práce sa 

nedajú plánovať, lebo nikdy nevieme, koľko nám schvália pracovníkov, za akých podmienok a na akú dlhú 

dobu. Je to rôzne a naplánovať v rozpočte dopredu je to veľmi zložité. Ale súhlasí, že je potrebné to priebežne 

sledovať a upravovať.  

 

Keďže medzi poslancami obce neboli žiadne otázky, starosta obce prečítal Návrh na uznesenie v tomto znení:  

 

Obecné zastupiteľstvo berie na vedomie správu hlavného kontrolóra a jeho stanovisko k Záverečnému účtu 

obce Kvakovce za rok 2022. Obecné zastupiteľstvo schvaľuje Záverečný účet obce Kvakovce za rok 2022, ktorý 

pre obec Kvakovce spracovala spoločnosť Úradovňa plus s.r.o., ktorá vykonáva účtovné služby pre obec 

Kvakovce a celoročné hospodárenie obce bez výhrad. Záverečný účet tvorí prílohu uznesenia.  

 

Hlasovanie č. 3:  

ZA:  Urbančoková, Tutková, Košalko, Pavlík, Karpjaková 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 
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Záverečný účet Obce Kvakovce za rok 2022 bol schválený 

 

Bod č. 5.: Rôzne  

 

A.: Plán kontrolnej činnosti na druhý polrok 2023 

 

Starosta obce uviedol, že je potrebné schváliť plán kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra na druhý polrok 

2023 a preto prečítal Návrh na uznesenie v tomto znení:  

 

Obecné zastupiteľstvo schvaľuje plán kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra na druhý polrok 2023. Plán 

kontrolnej činnosti tvorí prílohu uznesenia.  

 

 

Hlasovanie č. 4:  

ZA:  Urbančoková, Tutková, Košalko, Pavlík, Karpjaková 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 

 

Uznesenie bolo schválené.  

 

B.: Čln pre potreby obce Kvakovce 

 

Starosta obce uviedol, že je potrebné zakúpiť čln pre potreby obce. Stále častejšie sa chodí do kostolíka na 

Trepci, treba likvidovať čierne stavby na brehu nádrže, ktoré sú na ťažko dostupných miestach, ale aj množstvo 

športových podujatí na vode. Tiež je potrebné umývať loď Bohemia. Cieľom je zakúpiť stabilný čln so závesným 

motorom, ktorý budú vedieť využívať zamestnanci obce bez potreby mať preukaz vodcu malého plavidla. Stačí 

závesný motor o výkone 5 HP, na ktorý netreba žiadne papiere a ani registráciu. Budú sa vedieť presúvať po 

Domaši, tiež budeme vedieť takýto čln požičiavať.  

 

Keďže medzi poslancami bol všeobecný súhlas, starosta obce prečítal Návrh na uznesenie v tomto znení:  

 

Obecné zastupiteľstvo schvaľuje kúpu laminátového člnu aj so závesným motorom, na ktorý sa nevyžaduje 

registrácia pre potreby Obce Kvakovce.  

 

Hlasovanie č. 5:  

ZA:  Urbančoková, Tutková, Košalko, Pavlík, Karpjaková 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 

 

Uznesenie bolo schválené.  
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Bod č. 6.: Diskusia  

 

Bc. Andrea TUTKOVÁ – pýtala sa na vodovod  

 

Rastislav KOŠALKO – pýtal sa na akčný plán 

 

Mgr. Radovan KAPRAĽ  

- Vodovod projektuje Ing. Soporský podľa konceptu VVS a.s., obec mu posielala aktuálnu katastrálnu mapu.  

- Akčný plán nie je ešte vyhodnotený, čakáme za výsledkom  

 

 

Bod č. 7.: Záver 

 

Starosta poďakoval všetkým za účasť a rokovanie zastupiteľstva ukončil.  

 

 

 

 

 

 

 

 

Ing. Katarína KARPJAKOVÁ                Jana URBANČOKOVÁ                 Mgr. Martina PERHÁČOVÁ       

overovateľ                              overovateľ                       zapisovateľka 


